
Zápisnica zo 7. zasadnutia Komisie športu a mládeže v Tvrdošovciach, konajúceho sa dňa 

23.11.2021  v zasadacej miestnosti obecného úradu v Tvrdošovciach 

 

 

Prítomní: 

 

Členovia: 

Ing. Marian Batyka 

Ing. Peter Birkus 

 

Hostia: 

Ing. Marián Tóth, MBA – starosta 

Mgr. Judit Brenkus prednostka OcÚ 

 

Zapisovateľka: Ing. Erika Šípošová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie športových podujatí (jún - november) 

3. Plán športových podujatí (november, december) 

4. ŠK Tvrdošovce 

5. OZ Lucerna 

6. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

7. Memoriál J.Szikoru 

8. Fit Park 

9. Park rodín 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka privítal prítomných. Oboznámil prítomných 

s programom. 

 

2. Vyhodnotenie športových podujatí (jún - november) 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka informoval prítomných o športových  

udalostiach, ktoré sa konali počas leta, a to: Sunset run, Mini Svätoštefanský beh, Moder Cup a XIV. 

Memoriál Juraja Szikoru. Dané podujatia sa podarilo aj napriek nepriaznivej situácii kvôli korona 

kríze úspešne zrealizovať. Viac podujatí sa vzhľadom na danú situáciu nepodarilo uskutočniť aj keď 

boli plánované. 

 

3. Plán športových podujatí (november-december) 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka poznamenal, že plánované podujatia na toto 

obdobie sa vzhľadom na pandemickú situáciu neuskutočnia. 

 

4. ŠK Tvrdošovce 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka uviedol zámer otvoriť ďalšiu vekovú 

kategóriu - U9. Uvedená kategória v rámci klubu trénuje spolu s kategóriou U7 od augusta a jej 

vytvorenie si vyžaduje slabá konkurencieschopnosť kategórie U11 s okolitými mestami a obcami.   



Pre nových hráčov bude potrebné zakúpiť futbalové dresy a bránky, keďže daná kategória hrá 

majstrovské zápasy na bránky o rozmere 3x2 m. P. starosta Ing. Marián Tóth, MBA prisľúbil pomoc 

v prípade, že bude nutné zakúpiť tieto športové potreby. 

Ing. Peter Birkus avizoval, potrebu zvolania členskej schôdze, na ktorej by sa mala prioritne riešiť 

otázka prezidenta ŠK. Prítomní sa dohodli na zrealizovaní tohto zámeru v čo najkratšom čase. 

 

5. OZ Lucerna 

 

Nakoľko sa na zasadnutí komisie nezúčastnil pozvaný hosť, p. Ing. František Buda, tento bod 

programu prerokovaný nebol. 

 

6. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

 

Vzhľadom na zlú pandemickú situáciu sa OZ nepodarilo zorganizovať väčšinu plánovaných 

tohoročných udalostí. Jednou z významných podujatí tohto roka bol Mini Sv. Štefanský beh, ktorého 

sa zúčastnilo rekordných 77 detí. Toto podujatie malo veľký úspech. 

 

7. Memoriál Juraja Szikoru 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka avizoval, že budúci rok sa uskutoční jubilejný 

XV. ročník podujatia. Rodina J.Szikoru počas tohto avizovala, že má v záujme medializovať turnaj. 

Medializáciu turnaja by sme chceli využiť na pozitívnu propagáciu nielen klubu, ale aj obce. Z tohto 

dôvodu komisia plánuje spojiť počas tohto dňa ďalšie projekty, ktoré v rámci klubu realizovala 

v minulosti (nábor, zápas s rodičmi a slávnostné ukončenie sezóny U11 a U15). V realizácii projektu 

prisľúbil spoluprácu aj p. starosta. 

 

8. Fit Park 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka oznámil zámer rozšírenia areálu medzi 

jazerom Vida tó a terajším fitparkom o vybudovanie športových atrakcií, ako sú: outdoorový pinpong 

stôl, petangové ihrisko, streetballové ihrisko. P. starosti Ing. Marián Tóth, MBA však podotkol, že je 

možné získať finančnú podporu na vybudovanie detského ihriska formou projektu na uvedené verejné 

priestranstvo. Obaja sa dohodli, že na rozširovaní Fit Parku bude komisia a obec úzko spolupracovať. 

 

9. Park rodín 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka informoval o zveľaďovaní parku rodín, či už 

o zeleň alebo kvety, na ktoré prispievajú obyvatelia našej obce. Zo strany obyvateľov je o park záujem. 

 

10. Diskusia 

 

V diskusii p. prednostka Mgr. Judit Brenkus spomenula sťažnosť, ktorú obyvatelia obce podali na ŠK 

za výtržníctvo. P. Ing. Peter Birkus informoval, že uvedená sťažnosť bola zo strany vedenia ŠK 

okamžite riešená formou ospravedlnenia sa a sťažovatelia ospravedlnenie prijali. Zároveň dodal, že 

ŠK niekoľko rokov tvrdo pracovalo na budovaní dobrého mena a záleží mu na dobrých vzťahoch so 

susedmi. ŠK veľmi mrzí skratové správanie sa ľudí v priestoroch štadióna, no v tejto situácii 

výtržnosti spôsobili z dvoch tretín hráči Bešeňova (hoci sú obyvateľmi obce). 

11. Záver 

Predseda komisie, Ing. Marian Batyka poďakoval členom komisie za účasť a sedenie komisie ukončil. 

 


